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P r o t o k ó ł    Nr  VIII/2024 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  28  listopada  2024  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  915 

 
Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VIII sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim.      
a) wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/47/2024  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2025 rok.      

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/48/2024  

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych.      

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VIII/49/2024  
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 2025 rok.     
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a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/50/2024  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.      

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/51/2024  

 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/52/2024   

 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2024. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/53/2024   

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi 
gminnej na terenie gminy Kamień Krajeński.     

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VIII/54/2024  

 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków               
i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Kamień Krajeński.     

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VIII/55/2024  
 

14. Zamknięcie obrad sesji.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak zgłosiła natomiast wniosek o zmianę 

porządku obrad poprzez wycofanie punktu 7 w brzmieniu "Podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych", celem przeprowadzenia dodatkowej analizy wysokości tych 

stawek.   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy jest to wniosek formalny. 
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska, w związku z wnioskiem złożonym przez Panią Burmistrz, 
zarządziła 10 minut przerwy, celem wprowadzenia głosowania do Systemu 
Rada.   

 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

Pani Anna Hałasowska wznowiła obrady i zarządziła głosowanie wniosku             

w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad 
punktu 7 w brzmieniu "Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych". 
 

Wynik głosowania: 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący się (J. Dobek) 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji).   
 
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani 

Anna Hałasowska zarządziła głosowanie zmienionego porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący się (J. Dobek)  

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji).   
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 
Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na VIII sesji obradować będzie wg 
zmienionego porządku obrad.  

Poinformowała również, że w związku ze zmianą porządku obrad 
zmianie ulega także numeracja uchwał.      

      

Ad.2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała również, że w okresie 
międzysesyjnym złożona została jedna interpelacja radnego Jacka 
Kucharskiego z dnia 4 listopada 2024 r. w sprawie poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców (dot. spowolnienia ruchu na ul. Strzeleckiej). Interpelacja 
przekazana została według właściwości do Zarządu Drogowego w Sępólnie 
Krajeńskim. Radny otrzymał już odpowiedź w tej sprawie. Treści interpelacji 

oraz odpowiedzi zamieszczane są w Systemie Rada dla Mieszkańców.   
 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  

 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim.      

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim - Pani Beata Błoch.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VIII/47/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia Statutu Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2025 rok.      

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  
 

Radny Pan Józef Wróblewski podkreślił, że podatki to taki temat, który 
jest najmniej lubiany i który zawsze wywołuje sporo emocji. Przed ustaleniem 
przyszłorocznego budżetu podatki muszą zostać jednak uchwalone. Gmina 

musi inwestować, aby móc się rozwijać, a do tego potrzebne są pieniądze. 
Inflacja w porównaniu do ubiegłego roku spada bardzo mocno, ale i tak 

utrzymuje się na poziomie około 5% i o tyle podnoszone są podatki od 
nieruchomości. Stwierdził, że nie jest to do końca prawdą, ponieważ                     
z otrzymanych materiałów na sesję wynika, że jest też 8,5% podwyżka, która 

dotyka osób najmniej zamożnych, a mianowicie dotyczy to emerytów, którzy 
pracowali w rolnictwie. Podkreślił, że również pracował 46 lat w rolnictwie              
i wie jakie były płace. Płace w rolnictwie były niskie czego dowodem są teraz 

niższe emerytury. Zwrócił uwagę, że chodzi o osiedla po byłych PGR gdzie do 
każdego mieszkania zostało przydzielone tzw. pomieszczenie gospodarcze, 

inaczej chlewik. Trzymało się w nim trzodę chlewną, drób. W tej chwili nikt 
tam już nic nie trzyma, a pomieszczenia służą jako tzw. magazynki. Ten 
podatek musi zapłacić także rolnik emeryt, który ma mniej niż 1 hektar 

przeliczeniowy gruntu. Podkreślił, że jest to najwyższa podwyżka podatku od 
nieruchomości, która wynosi 60 groszy za metr. Za pomieszczenie 18 m2 
będzie trzeba zapłacić dodatkowo 10,40 zł. Radny uważa, że jest to bardzo 

duża podwyżka. Podkreślił, że w poprzednich kadencjach bronił zawsze tej 
pozycji w podatku od nieruchomości i nadal będzie bronił. Ubolewał nad 

tym, że nie było żadnej reakcji ze strony pozostałych radnych, oprócz 
radnego Pana Bogdana Januszewskiego. Stwierdził, że zarówno w sołectwach 
jak i w Kamieniu Krajeńskim są takie pomieszczenia gospodarcze. 

Poinformował, że wobec tak drastycznej podwyżki będzie głosował przeciwko. 



5 

 

Podkreślił, że za chwilę Pan Skarbnik powie, że inni płacą jeszcze więcej, ale 

według radnego płacą mniej za budynki mieszkalne.       
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że szanuje zdanie 
radnego Pana Józefa Wróblewskiego. Pan radny wspomniał o chlewikach, ale 
są także domy oraz różne inne grupy społeczne. Nikt nie chce płacić 

podatków. Nikt nie chce podwyżek. Pani Burmistrz podkreśliła, że cieszy się, 
że Pan radny zauważył, że gmina chce się rozwijać, że jest długa lista 
inwestycji, które z czegoś trzeba zapłacić. Zwróciła uwagę, że podwyżki są 

symboliczne.     
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VIII/48/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2025 rok, podjęta została 14 głosami za, przy 1 głosie 
przeciw (J. Wróblewski).    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 2025 rok.     
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 
 

Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że temat podatku rolnego jest 

trudnym tematem, który wzbudził w Radzie wiele emocji i dyskusji. Część 
radnych zdaje sobie sprawę jak trudno jest w tej chwili funkcjonować                   

w rolnictwie. Dodatkowym obciążeniem jest podatek rolny. W rzeczywistości 
pomimo obniżenia o 3 zł rolnicy będą płacić o 3 zł więcej niż w ubiegłym roku 
gdzie stawka była około 80 zł za 1 dt. Nie można przekroczyć stawki podanej 

przez GUS natomiast można ją obniżyć. Komisja rolnictwa z częścią radnych 
próbowała przekonać pozostałych, aby pozostawić podatek na poziomie 
zeszłorocznym. Niestety było to bardzo trudne. Podkreślił również, że czuje 

się trochę niezręcznie, ponieważ sam jest rolnikiem i przemawia trochę też 
we własnym interesie. Nie jest to dla radnego komfortowe. Podkreślił, że                

w miejscowościach wiejskich jest coraz mniej rolników. Ma nadzieję, że 
rolnicy będą wyrozumiali i przyjmą to wyjaśnienie, że chcąc cokolwiek robić 
w gminie i chcąc przeprowadzać jakiekolwiek inwestycje, tak jak zostało 

powiedziane przy podatku od nieruchomości, trzeba mieć jakieś własne 
środki. Wierzy w to, że Pani Burmistrz w związku z tym, że nie oszczędza 
rolników tak samo jak i pozostałe grupy społeczne, będzie mogła na terenach 

wiejskich poprawić ich życie poprzez realizowane właśnie tam inwestycje.       
Radny zdaje sobie sprawę, że jest trudna sytuacja i rolnicy tak jak i wszyscy 

chcieliby, aby ten podatek był jak najniższy. Zwrócił jednak uwagę, że 
wszyscy muszą ponosić koszty funkcjonowania gminy. Podkreślił, że pomimo 
jego niezadowolenia, że tylko na tyle udało się obniżyć podatek rolny będzie 

głosował za uchwałą, ponieważ odrzucenie jej spowodowałoby, że podatek 
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byłby naliczony według stawki GUS. Każdy krok w kierunku mieszkańców 

będzie przez radnego popierany. Stwierdził, że pomimo niechęci będzie 
głosował za.    

         
Radny Pan Rafał Kuszaj podkreślił, że wszystko co chciał powiedzieć 

zawarte zostało w wypowiedzi poprzednika. Dodał, że jako Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa też jest w takiej sytuacji, że będzie głosował za obniżeniem 
podatku. Zwrócił jednak uwagę, że ogólnie podatek ten będzie wyższy. Wielu 
rolników na pewno nie ucieszy to, że w 2025 roku otrzymają nakazy 

płatnicze i okaże się, że niestety podatek będzie wyższy. Sytuacja                       
w rolnictwie nie jest dobra, a wręcz się pogarsza. Rolnik jest takim 

przedsiębiorcą, który przez cały rok może dostarczać na pola środki ochrony 
roślin, nawozy, ale do końca nie wie czy to w ogóle zbierze. Może przyjść grad 
czy deszcz nawalny i zostaje bez środków do życia. Podkreślił, że również 

będzie głosował za uchwałą chociaż jest przeciw. Ma nadzieję, że pozyskane 
środki z podatku przeznaczane będą na poprawę dróg czy infrastruktury na 

terenach wiejskich.        
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że rozumie i widzi te 

emocje. Poinformowała, że na prośbę Panów radnych rolników w sprawie 
podatku rolnego odbyło się dodatkowe spotkanie robocze. Pani Burmistrz 
również bardzo na tym zależało. Ustalona była inna stawka. Obniżona 

została ona jeszcze o 1 zł. To taki symbol wyciągania ręki. Pani Burmistrz 
prosiła, aby również zrozumieć, że po drugiej stronie są inwestycje, koszty, 

które ponosi gmina. Analizując wielokrotnie możliwości budżetowe gminy nie 
można było bardziej zejść z tej stawki. Pani Burmistrz przeprosiła jeżeli ktoś 
poczuł się rozczarowany. Po drugiej stronie musi być jednak rozsądek                 

i dbanie o budżet gminy.      
 

Radny Pan Sebastian Skaja stwierdził, że nie powinno przedstawiać się 
rolników jak taką biedną grupę społeczną, która ciągle tylko nie ma i nie ma. 
Oczywiście, że wśród rolników są tacy ludzie i nawet jest ich dużo. Stwierdził 

jednak, że wystarczy spojrzeć na rolnika z Małej Cerkwicy, który według 
oświadczenia majątkowego jest milionerem. Nie do końca tak to działa, że               
u wszystkich w ten sposób tak musi być. Zwrócił uwagę, że jeśli chodzi              

o projekt budżetu to prawie wszystko co ma się odbyć w przyszłorocznym 
budżecie jest na wsiach. Niestety skądś muszą być pieniądze. Radny zwrócił 

uwagę, że bardzo podrożały podatki dla mieszkańców np. miasta. Tylko 
patrzy się na rolników i jest to przykra sprawa. Mieszkańcy miasta płacą 
bardzo dużo za wszystko tak samo jak mieszkańcy wsi, a tym razem jeszcze 

więcej niż mieszkańcy wsi, którzy są rolnikami. Nie można zapominać też, że 
na wsiach mieszkają ludzie, którzy nie są rolnikami, a też muszą płacić.               
Z czegoś muszą być brane pieniądze. Podkreślił, że z całego serca szanuje 

rolników i ma dużo rolników w rodzinie. Stwierdził, że ma takich, którzy 
mają bardzo dużo pieniędzy i posiadają np. traktor w cenie jego domu. Ma 

również takich, którzy ledwo wiążą koniec z końcem. Prosił, aby nie wsadzać 
wszystkich do jednego worka. Stwierdził, że strasznie się tego słucha,                  
a gmina nie jest bogata. Podkreślił także, że idąc jeszcze w kierunku 
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wyciągania ręki to i tak jest jakaś taka przykra krytyka. Radny podkreślił, że 

musiał to wszystko powiedzieć.    
 

Radny Pan Jarosław Dobek stwierdził, że na sesjach Rady takie 
personalne wycieczki są co najmniej nie na miejscu. Ponownie podkreślił, że 
tak jak już poinformował z jego punktu widzenia jest to bardzo niezręczna 

sytuacja, ale jest przedstawicielem wyborców, mieszkańców również wsi,              
w tym przypadku akurat Małej Cerkwicy, którzy rzeczywiście są w różnej 
sytuacji. Radny zdaje sobie sprawę, że nie jego interes jest tutaj 

najważniejszy. Rolnicy rzeczywiście są w różnej sytuacji, tak jak wszyscy. 
Podkreśli, że tak się składa, że budżet jest dość mocno zasilany z tytułu 

podatku od rolników. Jest to około 1 mln 600 tys. zł, a to nie są małe 
pieniądze. Należy tę grupę szanować tak jak przedsiębiorców, których jest              
w gminie stosunkowo mało. Stwierdził, że rolnictwo to też jest pewien rodzaj 

przedsiębiorstwa, które narażone jest na różne niezależne od niego czynniki. 
Rolnicy muszą te trudności często pokonywać. Czasami uda się to lepiej,            

a czasami gorzej i nie zawsze to od nich zależy. Uważa, że zarzucanie 
rolnikom, że ciągle żądają to nie jest w porządku. Podkreślił, że Pan Skaja 
pracuje w budżetówce, która zasadniczo utrzymuje się z podatków, również   

z podatków rolników.  
 
Radny Pan Sebastian Skaja podkreślił, że z jego również.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek na zakończenie ponownie podkreślił, że co 

najmniej nie na miejscu były te wycieczki.  
 
Radny Pan Sebastian Skaja poinformował, że nie chodziło o radnego Pana 

Jarosława Dobka tylko o inną osobę.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VIII/49/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 2025 rok, podjęta 
została jednogłośnie 15 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.      

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VIII/50/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku w sprawie opłaty od posiadania psów, podjęta 
została jednogłośnie 15 głosami za.     
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Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VIII/51/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.     
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na 

rok 2024. 
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr VIII/52/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.     
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi 
gminnej na terenie gminy Kamień Krajeński.     

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 

Chodera.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi gminnej 
na terenie gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 15 głosami 
za.     
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków               

i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Kamień Krajeński.     
Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VIII/54/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 listopada 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków               
i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Kamień Krajeński, podjęta 
została jednogłośnie 15 głosami za.     
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.13. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady VIII sesji Rady Miejskiej                 

w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 

Na tym obrady VIII sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

  Protokołowała                                              Rady Miejskiej 

  /-/ Izabela Turzynska 

                                                               /-/ Anna Hałasowska 

 


